
 

Αθήνα 12 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

προς τον κ. Υπουργό 

Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

Θέμα: «Πρόθεση μεταφοράς της έδρας της Β΄ ΠΕ.ΔΙ.Λ.Σ. στη Θεσσαλονίκη» 

Έντονη ανησυχία προκαλούν οι φήμες  για την ενδεχόμενη μεταφορά της έδρας της 

Β’ Περιφερειακής Διοίκησης του Λιμενικού Σώματος (Β’ ΠΕΔΙΛΣ) από την Καβάλα 

στη Θεσσαλονίκη. Ήδη, η Ένωση Προσωπικού Λιμενικού Σώματος Ανατολικής 

Μακεδονίας έχει εκφράσει την πλήρη αντίθεση της και κρούει τον κώδωνα του 

κινδύνου για τα αυξημένα προβλήματα που θα γεννήσει μία τέτοια κίνηση.  

Η στρατηγική θέση της Καβάλας και ο αυξημένος φόρτος εργασίας λόγω των 

πολλαπλών μετώπων (Θράκη – Έβρος –  μεταναστευτικό στο ΒΑ Αιγαίο, εξέδρες 

άντλησης πετρελαίου, τουρισμός) αποτελούν αποτρεπτικά στοιχεία για την 

ενδεχόμενη μεταφορά. 

Εκτός των άλλων, μία τέτοια κίνηση θα έχει και ως αποτέλεσμα να χαθούν 15-18 

θέσεις λιμενικών.  

Επειδή, η συνεχής μεταφορών δημόσιων υπηρεσιών σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη 

αποδυναμώνει την περιφέρεια. 

Επειδή, οι αυξημένες προκλήσεις της περιοχής δεν επιτρέπουν τη μεταφορά της 

έδρας της Β’ ΠΕΔΙΛΣ στη Θεσσαλονίκη. 

Επειδή, υπάρχουν άλυτα προβλήματα που δεν επιτρέπουν την ορθή λειτουργία του 

λιμενικού σώματος. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου η εν λόγω μεταφορά; 

2. Ποιες οι επόμενες κινήσεις του Υπουργείου για τη λύση του 

στεγαστικού προβλήματος;  

3. Προβλέπεται η περαιτέρω ενίσχυση του Σώματος στην περιοχή λόγω 

του αυξημένου φόρτου; 

Η ερωτώσα βουλεύτρια 
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